

聖徒交通

Announcements

一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。

We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.

二、週二教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。

May God raise more prayer warriors to pray before His throne in our Tuesday night prayer meeting.

三、本週讀經聚會將合併於週五在梁弟兄家舉行，交通「撒迦利亞書」第十二至十四章，歡迎弟兄姊妹邀約親友一同來參加。(6:45 pm 愛筵, 7:30 pm 聚會)

Friday night Bible study will be held at Brother Timothy Liang's house, dinner will be served at 6:45 p.m., and meeting starts at 7:30 p.m.

四、感謝神，帶領我們親愛的錢弘弟兄由廣州平安回美，願神激勵一同追求事奉。

Praise the Lord, our dear brother Joseph Chien came back from Guangzhou safely. May the Lord encourage all of us to pursue and serve Him together.

五、梁弟兄將於五月一日至十三日到國外服事，請弟兄姊妹在禱告中記念。

Brother Liang will serve in other country from May 1st to 13th. Please remember his service in your prayers.

聖迦谷基督徒聚會

Christian Assembly of San Gabriel Valley



主日敬拜聚會

Sunday Worship

10:00a.m. 擘餅聚會

Breaking of Bread

福音班

Gospel Class

10:45a.m. 信息聚會

Message Meeting

兒童主日學

Sunday School

週二禱告聚會

Tuesday Prayer Meeting

7:30p.m. 敬拜及代禱

Worship and Pray

週五讀經聚會

Friday Bible Study Meeting

7:30p.m. 聚會

Worship and Study

Sunday 主日: 196 W. Holt Ave., Pomona, CA 91768
Weekday 週間: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789

Tel: (909) 468-5652 / (909) 979-4261

Website: www.east.casgv.org

尼 Ne 2:17

來罷、我們重建耶路撒冷的城牆、免得再受凌辱。

**Come, let us rebuild the wall of Jerusalem,
and we will no longer be in disgrace."**

二〇〇六年四月三十日

主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會： 沈保羅，呂兆慶

『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、信息聚會：

領詩：敬拜小組 翻譯：梁殷宗宣

信息：梁家聲 報告：冷晶

主題：我的幫助從何而來

詩 121:1 〔上行之詩。〕我要向山舉目。我的幫助從何而來。

詩 121:2 我的幫助從造天地的耶和華而來。

詩 121:3 他必不叫你的腳搖動，保護你的必不打盹。

詩 121:4 保護以色列的，也不打盹，也不睡覺。

詩 121:5 保護你的是耶和華，耶和華在你右邊蔭庇你。

詩 121:6 白日太陽必不傷你，夜間月亮必不害你。

詩 121:7 耶和華要保護你，免受一切的災害，他要保護你的性命。

詩 121:8 你出你入，耶和華要保護你，從今時直到永遠。

詩 17:8 求你保護我，如同保護眼中的瞳人，將我隱藏在你翅膀的蔭下，

April 30, 2006

SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Paul Shen, Larry Leu
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:

Song Leader: Jing Leng Interpreter: Michelle Liang

Message: Timothy Liang Announcer: Jing Leng

Sermon: WHERE DOES MY HELP COME FROM?

Psalms 121:1-8

121:1 I lift up my eyes to the hills-- where does my help come from?

121:2 My help comes from the LORD, the Maker of heaven and earth.

121:3 He will not let your foot slip-- he who watches over you will not slumber;

121:4 indeed, he who watches over Israel will neither slumber nor sleep.

121:5 The LORD watches over you-- the LORD is your shade at your right hand;

121:6 the sun will not harm you by day, nor the moon by night.

121:7 The LORD will keep you from all harm-- he will watch over your life;

121:8 the LORD will watch over your coming and going both now and forevermore.

Ps 17:8 Keep me as the apple of your eye; hide me in the shadow of your wings